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R i n u s   N e d e r p e l z a a l 
Jan Steenstraat    Monster    06  534 30 517  



 
Rinus Nederpelzaal 
Jan Steenstraat 2 
2681 MG  Monster 
06  534 30 517 
www.ttvsmashmonster.nl 
 

Adreswijzigingen, 
aanmeldingen en 
afmeldingen 
Edwin Bol 
edwin.smash@telfort.nl 
 

Reclameborden en  
advertenties 
Aad van de Laar 
Esdoornstraat 29 
2691 VG  ‘-Gravenzande 
tel. 06 534 298 12 
avdlaar@kabelfoon.nl   

 

Redactie 
Marco van Cooten 
marco@mvancooten.nl 
 
Bezorging 
Bert Stap 
 

  
Kerketuinenweg 95 
2544 CZ Den Haag 
Tel: 070 367 70 65 
 

Zie achterin clubblad: 
- Contributie 
- Smash-shirt 
- Gevonden voorwerpen 
- Openingstijden 

 

 
Organisatie ttv Smash 
 

Dagelijks bestuur 

Voorzitter Kees Kouwenhoven 
0174  242 579, 
c.g.m.kouwenhoven@hetnet.nl 

  
Secretaris Edwin Bol  

070  3969 138, 
edwin.smash@telfort.nl  

  
Penningmeester Aad van de Laar 

0174  416 687, 

avdlaar@kabelfoon.nl   
  
Overige bestuursleden 
Algemeen Jannes Drogt 

06  471 99 649, 
j.drogt@rocmondriaan.nl 

  
Algemeen Vacature 
  

Wedstrijdsecretariaat 
Junioren Vacature 

(tijdelijk ingevuld  
door Edwin Bol) 

  
Senioren Kelvin Heemstra 

06  440 660 65,  
wss.smash@gmail.com 

 

Commissies 
Jeugd Edwin Bol, Nico van Zwet en Bert 

Stap 
  
Bar / Kantine Ton Zuidgeest en Bert Stap 
  
Onderhoud Rien Verhoeve en Leon Martin 
  
Kas controle Dolf ter Horst en Cees van der 

Arend 
  
Clubblad / 
website 

Marco van Cooten 

  

Trainers  
Jeugd: Nico van Zwet 
  
Recreanten: Nico van Zwet 
  

Vertrouwenspersoon 
Ferry Melein 06  510 480 22, 

sunnyfer68@gmail.com 
  

Sleuteladres  
Dolf ter Horst | Wassenaarstraat 15b 

 



 
1                                                                        Kontakten 319 – september 2023 

 

Inhoud 

Van de voorzitter .......................................................................... 1 

Uitnodiging Algemene Ledenvergadering  ......................................... 4 

Notulen van de Algemene Ledenvergadering van 22 september 2022 ... 6 

Jaarverslag secretariaat 2022-2023 ................................................ 13 

Jaarverslag wedstrijdsecretaris senioren .......................................... 18 

Jaarverslag smash jeugd 2022/23 .................................................. 19 

Smash op internet ....................................................................... 22 

Top Toernooi tafeltennis eindigt met spannende finale in Monster ....... 23 

Buitenschoolse opvang 2Zeppelins uit de brand ................................ 27 

Indeling najaarscompetitie 2023 .................................................... 29 

Tafeltennis, maar dan anders ........................................................ 30 

 

Van de voorzitter 
 

De zomer zit er weer op, de herfst lijkt nu aangebroken. Ook de eerste 

rondes van de najaarscompetitie zijn weer gespeeld. Weer effe wennen 

na een, voor mij lange, zomerstop. Misschien toch maar een extra avond 

spelen om wat balvaster te worden. We verkeren in de gelukkige 

omstandigheid dat er bijna iedere avond wel ruimte is om te trainen.  

Het afgelopen jaar hebben we helaas twee van onze leden verloren, Albert 

van de Ark na een slepende ziekte en Clemens van Heijningen die tijdens 

het wielrennen bezweek aan een hartstilstand. Zowel Albert en zeker ook 

Clemens hebben hun steentje binnen de vereniging bijgedragen. Albert 

heeft aan het ontstaan van de donderdagochtendgroep gewerkt en 

Clemens die altijd klaar stond om storingen binnen het gebouw te 

verhelpen als jarenlang lid van de onderhoudscommissie. We missen ze 

binnen onze club. 

Het najaar is ook altijd weer de gelegenheid om tijdens de algemene 

ledenvergadering te horen waar het bestuur mee bezig is en welke kant 
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we als vereniging op willen gaan. Een mooi moment om ook jouw mening 

te laten horen en indien nodig om aanpassing van het beleid te vragen. 

Was er vorig jaar nog veel twijfel of we als vereniging wel een sluitende 

begroting konden overleggen, daar zien we dit jaar dat het gelukkig toch 

nog wel meevalt, zodat de begroting die voor dit jaar was gemaakt 

uiteindelijk toch wat rooskleuriger is geworden. We hebben vorig jaar zelfs 

om een contributie verhoging moeten vragen, mede omdat de energie een 

steeds grotere hap uit de begroting neemt. Meer hierover tijdens de ALV. 

Als bestuur hebben we veel tijd gestoken om het bij de gemeente voor 

elkaar te krijgen om ons toestemming te geven dat kinderdag verblijf 2-

Samen bij ons onderdak mocht vinden. We zijn dan ook erg blij dat we 

uiteindelijk toestemming hebben gekregen zodat 2-Samen nu naar volle 

tevredenheid gedurende de dag gebruik kan maken van onze 

accommodatie. Mede hierdoor komt onze begroting zo weer in balans. 

We lopen ook tegen groot onderhoud aan zoals het vernieuwen van de 

dakbedekking. Helaas gooien sommige zaken roet in het eten en duurt 

het allemaal erg lang terwijl het eigenlijk snel moet gebeuren. Ook zullen 

binnenkort de verwarmingsketels worden vervangen om de ellende van 

de storingen het afgelopen jaar, te voorkomen. 

Leon is druk bezig om het voorportaal op te knappen. De deuren zijn 

hersteld en van een nieuwe laag verf voorzien. Ook losliggende tegels 

worden aangepakt. Erg goed bezig Leon! 

Enkele weken geleden hebben we de jaarlijkse bbq weer georganiseerd 

wat mede door de goede opkomst en het mooie weer een gezellige 

happening is geworden. 

Dick en Kelvin hebben in de zomer een Top toernooi georganiseerd waar 

echte top spelers waren te zien. Grote klasse. 

Voor verder nieuws een hartelijke uitnodiging om begin oktober naar de 

ALV te komen!! 

Kees Kouwenhoven 

Voorzitter TTV Smash 
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HORTENSIASTRAAT 6 | Monster | 0174 212 426 

 

 

 

Uw advertentie hier? 

Neem contact op met Aad 

 

 

 

Aad van de Laar 

avdlaar@kabelfoon.nl   
06 534 298 12 
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Uitnodiging voor de Algemene 

Ledenvergadering van 

tafeltennisvereniging Smash  
 

Hierbij nodig ik u graag uit voor de Algemene Ledenvergadering van 

tafeltennisvereniging Smash, die gehouden zal worden in onze kantine of 

in de sportzaal van de Rinus Nederpelzaal, Jan Steenstraat 2 te Monster 

op donderdag 12 oktober 2023.  

Aanvang: 20:00 uur 

Mocht blijken dat er te weinig stemgerechtigde leden aanwezig zijn, dan 

sluit de voorzitter de vergadering en schrijft een nieuwe vergadering uit, 

die om 20:15 uur zal aanvangen. 

Het financiële jaarverslag 2022/2023 en de begroting 2023/2024 liggen 

vanaf 19:45 uur ter inzage.  

Agenda: 

1. Opening en mededelingen door de voorzitter 

 

2. Notulen vorige ledenvergadering (22 september 2022) 

 

3. Ingekomen stukken 

 

4. Jaarverslagen: 

a. Secretariaat 

b. Wedstrijdsecretaris senioren 

c. Wedstrijdsecretaris junioren 

d. Penningmeester 

e. Kascontrolecommissie 

f. Goedkeuring jaarrekening 2022/2023 en decharge voor het 

gevoerde beleid 
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5. Bestuursvoorstellen: 

a. Toelichting op afspraken verhuur aan 2Samen 

b. Toelichting op uit te voeren groot onderhoud 

c. Begroting 2023/2024 

d. Goedkeuring begroting 2023/2024 

 

6. Bestuursverkiezingen 

Aftredend:  

- Kees Kouwenhoven (voorzitter) 

- Edwin Bol (secretaris) 

 

Verkiesbaar: 

- Kees Kouwenhoven (voorzitter) 

- Edwin Bol (secretaris) 

 

7. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie 

 

8. Beleidsplan 

 

9. Rondvraag 

 

10. Sluiting 

De verhuur van de accommodatie levert financieel een stabiele 

inkomstenbron op. De ontwikkelingen bij de tennis-/padelvereniging 

zorgen echter voor onzekerheid ten aanzien van de toekomst. Tenslotte 

willen we weer vooruitkijken naar de uitvoering van ons beleidsplan. 

Zonder tegenbericht rekent het bestuur op je komst!  

Edwin Bol, 

Secretaris 

 

 
 

 

Vacatures 

- Activiteitencommissie 

- Wedstrijdsecretaris jeugd 

- Algemeen bestuurslid 

Meer info: Edwin Bol | edwin.smash@telfort.nl 
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Notulen van de Algemene 

Ledenvergadering van 22 

september 2022 

1. Opening 

Om 20.15 uur opent de voorzitter de vergadering voor de 2e keer nadat 

er om 20.00 uur te weinig stemgerechtigde leden aanwezig waren om 

geldige besluiten te nemen. 

Aanwezig zijn 17 leden waaronder 5 bestuursleden. Vijf leden hebben zich 

afgemeld voor de vergadering. 

2. Notulen vorige vergadering (7 oktober 2021) 

E zijn geen opmerkingen over de notulen. 

De voorzitter geeft een toelichting op de punten uit de rondvraag van de 

ALV van vorig jaar:  

− de spullen in de dameskleedkamer blijven nog een half jaar staan. Er 

is voldoende ruimte voor de dames om van de kleedkamer gebruik te 

maken, dus geven we de huurster de gelegenheid om de spullen nog 

te laten staan. Aan het einde van het jaar moet er meer bekend zijn 

of de verhuur nog verder doorgaat: wanneer dit niet het geval is 

moeten de spullen weggehaald worden, wanneer ze wel blijft huren 

zullen we een andere oplossing voor de opslag van de spullen gaan 

zoeken; 

− De maillijst voor het oud-ledentoernooi is niet helemaal goed gegaan: 

de lijst was niet compleet en niet de gehele doelgroep heeft een mail 

ontvangen. We gaan zorgen voor een goede maillijst met oud-leden; 

− Het onderwerp zonnepanelen staat later op de agenda. 

3. Ingekomen stukken 

Er zijn geen ingekomen stukken behoudens de vijf afmeldingen.  
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4. Jaarverslagen 

De jaarverslagen worden door de opstellers ervan kort toegelicht. 

a) Secretariaat: geen opmerkingen 

b) Wedstrijdsecretaris senioren: geen opmerkingen 

c) Wedstrijdsecretaris junioren: geen opmerkingen 

d) Penningmeester: Aad geeft een toelichting op de exploitatie van het 

seizoen 2020-2021. 

Naar aanleiding van de voorraad clubtenues wordt opgemerkt dat de 

seniormaten nog maar beperkt aanwezig zijn. De voorziening voor 

groot onderhoud is niet gemuteerd, er is geen onderhoud uitgevoerd 

in het afgelopen seizoen. 

De opbrengst uit contributie is flink toegenomen door meer leden. 

Daarnaast hebben we nog een behoorlijk bedrag van € 4.000 

ontvangen uit de TASO regeling (Tegemoetkoming Amateur Sport 

Organisaties) als vergoeding tijdens de lockdownperiodes. De verhuur 

van de zaal betreft met name de verhuur aan de scouting. De 

sponsoring is de bijdrage van schildersbedrijf Jan van den Ende en een 

aantal reclameborden. De bijdrage uit de kantine is hoger dan 

afgelopen jaren door de verhoging van de prijzen en doordat door Bert 

en Ton aandacht is besteed aan goedkoop inkopen. 

Bij de kosten vallen met name de hogere energiekosten op. Tot en 

met april hadden we nog een driejarig contract en betaalden we een 

voorschotbedrag van € 480 per maand. Vanaf mei werd dat een 

maandelijks variabel bedrag ter hoogte van € 1.100 en vanaf 1 juli is 

weer een vast jaarcontract afgesloten met een voorschotbedrag van € 

972 per maand. Het verbruik is wel veel lager door de LED verlichting 

en de relatief warme winter. Bijzondere kosten zijn de kosten voor het 

jubileum en de advertenties voor de verhuur van de zaal en het 

werven van nieuwe leden. De kosten voor BUMA/Sena rechten zijn 

aanzienlijk hoger geworden, die worden nu via de NTTB geïncasseerd. 

 

Per saldo komen we uit op een negatief resultaat over het 

verenigingsjaar 2021/2022 van € 479. 
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e) De kascontrolecommissie bestond dit jaar uit Joop en Dolf. Zij leveren 

een schriftelijke rapportage aan en rapporteren aan de aanwezige 

leden dat de administratie op een nauwgezette en overzichtelijke wijze 

wordt bijgehouden. De kascontrolecommissie adviseert de 

vergadering om aan het bestuur decharge te verlenen voor het 

gevoerde financiële beleid over het afgelopen boekjaar. 

f) Door de vergadering wordt decharge verleend aan het bestuur voor 

het gevoerde financiële beleid. 

5. Bestuursvoorstellen 

a) Edwin geeft een toelichting over de huurders. De huurster die fitness 

in onze zaal wil gaan geven, heeft aangegeven dit najaar op 

woensdagochtend nog een paar proeflessen te willen geven. De vraag 

is of ze daarna nog verder gaat, omdat de fitnesslessen nu met name 

buiten worden gegeven in Naaldwijk. Dat is een groot succes. We 

zullen rond 31 december besluiten of en hoe we met elkaar verder 

gaan. 

Er is ook belangstelling geweest vanuit schaatsvereniging HVWV: zij 

wilden buiten het schaatsseizoen binnen in onze zaal 

conditietrainingen gaan geven. Er waren goede contacten en HVWV 

was zeer geïnteresseerd maar kregen uiteindelijk het trainingsschema 

niet rond. 

De afgelopen maanden zijn diverse gesprekken geweest met 2Samen 

om op maandag, dinsdag en donderdag een Buiten Schoolse Opvang 

te vestigen in onze accommodatie voor minimaal 3 jaar voor 876 uur 

per jaar. Er loopt een vergunningaanvraag bij de gemeente die 

waarschijnlijk op z’n vroegst rond 1 januari 2023 wordt afgegeven. De 

gemeente heeft als vastgoedeigenaar nog geen toestemming gegeven 

voor verhuur van de accommodatie aan 2Samen. Aandachtspunt is 

dat 2Samen een commerciële partij is, waardoor de gemeente de 

huurprijs door een taxateur wil vast laten stellen. Verwachting is dat 

dit in ons voordeel kan uitpakken. Daarnaast zijn zowel de gemeente 

als 2Samen bereid op te praten om duurzaamheidsinvesteringen te 

financieren, maar daar moet wel een logische vergoeding tegenover 

staan. Deze gesprekken zullen de komende maanden verder worden 
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gevoerd met beide partijen. We zijn dus positief over de huidige 

contacten, maar overwegen wel om een professionele partij in te 

schakelen om ons te begeleiden. 

b) Kees geeft een toelichting over het verduurzamingsrapport dat is 

opgesteld door Sportstroom, onze energieleverancier. Het dak 

onderhoud is nu noodzaak om uit te voeren, dus daar zijn offertes voor 

aangevraagd. Er zijn slechts beperkt mogelijkheden om het dak direct 

beter te isoleren doordat de opstaande rand relatief laag is. De 

komende tijd zullen besluiten worden genomen welke 

verduurzamingsmaatregelen zullen worden doorgevoerd. 

 

c) Begroting: wat betreft de inkomsten is 2Samen opgenomen voor een 

half jaar, waarbij de kanttekening wordt gemaakt dat alles nog 

onzeker is en nog niet duidelijk is welk tarief wordt afgesproken. Naast 

schilderbedrijf v.d. Ende is ook Hotel Kuiperduin sponsor voor het 

komende jaar. Bij de kosten zijn met name de huisvestingskosten 

aanzienlijk hoger door de hogere energiekosten. Daarnaast besparen 

we iets op de trainingskosten voor de jeugd door de donderdag te 

laten vervallen en in de vakanties geen training te geven.  

Per saldo komen we uit op een begroot negatief resultaat over het 

tafeltennisjaar 2022/2023 van € 900. 

Het voorstel is om een aanzienlijke contributieverhoging door te 

voeren om de risico’s af te dekken. Het grootste risico voor het 

komende jaar is dat de verhuur aan 2Samen niet door gaat, maar daar 

willen we op dit moment niet vanuit gaan. De contributieverhoging is 

noodzakelijk gezien de extra kosten die we moeten maken en de 

risico’s. We willen als vereniging geen kapitaal opbouwen, dus is het 

bestuur ook bereid om in de toekomst ook weer de contributie te 

verlagen als daar aanleiding toe is. 

d) Duidelijk verhaal volgens de leden en de begroting wordt 

goedgekeurd. Het verzoek is bij de contributienota duidelijk toe te 

toelichten dat het mogelijk is om te overleggen om tot een 

betalingsregeling te komen. 
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Dolf brengt het idee in om meer donateurs te werven, dit kunnen ook 

extra donaties zijn van leden. Door de vergadering wordt besloten 

hiervan melding te maken in de notulen, maar hier verder niet actief 

iets mee te doen.  

6. Bestuursverkiezingen 

Aad (penningmeester) en Jannes (algemeen bestuurslid) zijn aftredend en 

ook weer herkiesbaar. Beiden worden door de ALV weer benoemd voor 

twee jaar. Kelvin is vervroegd aftredend, aangezien hij het rustiger aan 

wil gaan doen. Kelvin is wel bereid zijn functie als wedstrijdsecretaris 

senioren te blijven doen en daar zijn we zeer blij mee! 

Kelvin ontvangt een bos bloemen voor zijn inzet als bestuurslid en ook 

Aad wordt in het zonnetje gezet met een bos bloemen en een kadobon 

omdat hij 50 jaar lid is van de vereniging. 

Er is nog geen nieuwe kandidaat voor algemeen bestuurslid. De voorzitter 

doet een oproep dat iedereen die interesse heeft voor deze functie, 

contact opneemt met de secretaris. 

7. Nieuwe kascontrolecommissie 

Tijdens de vergadering dient zich geen nieuw commissielid aan. We 

besluiten verder te zoeken onder de leden die niet aanwezig zijn. Na de 

vergadering biedt Cees v.d. Arend zich alsnog aan als nieuw commissielid. 

8. Beleidsplan 

Beleidsplan heeft betrekking op 5 jaar (2021 – 2026), waar nu 1 jaar van 

voorbij is. Jannes geeft een presentatie over de voortgang van het 

beleidsplan. 

Groep 55+ is een belangrijke groep, hier komen veel nieuwe leden uit. 

Het bestuur onderhoudt nauwe contacten met deze groep. Wat betreft de 

jeugd wordt een jeugdbeleidsplan opgesteld. Op dit moment is een 

jaarplan gemaakt om alle activiteiten in te kunnen plannen voor het 

komende jaar.  

Racketcampus: er zijn contacten met de tennisvereniging om een 

gezamenlijk toernooi te houden. Vorig jaar was er een slecht gekozen 
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datum waardoor het niet doorging, het evenement staat voor komend jaar 

weer op het programma. 

De contacten met sponsoren worden onderhouden door Aad. Op dit gebied 

zijn geen bijzonderheden te melden, behalve de nieuwe sponsor. 

De activiteitencommissie is nog een punt van aandacht. We zoeken nog 

naar leden die activiteiten willen organiseren en evenementen. 

Marco besteedt veel tijd aan de naamsbekendheid van de vereniging. 

Er is een wens geweest om een AED aan te schaffen. Uiteindelijk is 

besloten om dat niet te doen omdat de tennis er ook één heeft. We willen 

wel een reanimatietraining organiseren. Ferry geeft aan dat er wellicht 

veel leden al een reanimatiediploma hebben via het werk (BHV). We gaan 

dat inventariseren. Informatieblad ophangen waar de AED hangt. 

Ferry is benaderd als vertrouwenspersoon op te treden. Deze rol wordt 

nog nader uitgewerkt, en de benoeming zal binnen de vereniging bekend 

worden gemaakt.  

Zaal: materialen moeten aan topsport kwaliteit voldoen, Bert houdt dit 

bij. Een van de banken is een poot afgebroken. De banken liggen op hun 

zij. We stellen de onderhoudscommissie de vraag of de bank nog te 

repareren is of dat we die bank moeten afvoeren. 

Dick mist de onderlinge verbindingen. We missen het klaverjassen en 

darten: meer interne activiteiten. Gezelligheid is belangrijk en trekt leden 

aan. Dat gebeurt nu bij de hogere teams, moet meer speerpunt zijn en 

dat levert ook nog omzet op. Uiteindelijk trekt dat leden. Moet buiten het 

bestuur worden georganiseerd. Zorgen voor vernieuwing. Voorbeeld is 

hoe gezellig het op het jubileumtoernooi. 

9. Rondvraag 

Nico: er zijn spullen neergezet in het beheerdershok waardoor Nico niet 

meer bij zijn eigen spullen kan. Het zijn spullen van 2Samen, dus die 

moeten blijven. We zorgen dat Nico weer bij zijn spullen kan. 

 



Kontakten 319 – september 2023                                                                         12 

  

Dolf: het voorstel is de boiler uit te zetten. Dit plan wordt niet doorgevoerd 

omdat we de mogelijkheid om te kunnen douchen willen behouden. 

De zaal wordt regelmatig gebruikt buiten medeweten van het bestuur om. 

Bert constateert dat er som spullen liggen in de zaal die er de volgende 

dag niet lagen.  

Er zijn maar beperkt mensen die een sleutel hebben voor de vrijdag. Dolf 

is bereid om sleuteladres te zijn. 

10. Sluiting 

De voorzitter bedankt alle leden voor hun aanwezigheid en sluit om 22.30 

uur de vergadering. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

Algemene Ledenvergadering van 

tafeltennisvereniging Smash  

Donderdag 12 oktober 2023, aanvang 20.00 uur 

Rinus Nederpelzaal, Jan Steenstraat 2, Monster 

Jij komt toch ook? 
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Jaarverslag secretariaat 2022-2023 

Bestuur 

Voorzitter:     Kees Kouwenhoven 

Penningmeester:    Aad van de Laar 

Secretaris:     Edwin Bol 

Algemeen bestuurslid:   Jannes Drogt 

Algemeen bestuurslid:   Vacature 

Het afgelopen jaar is in vele opzichten een bijzonder jaar geweest. 

Bestuurlijk gezien is er veel tijd besteed aan het realiseren van de verhuur 

van onze accommodatie aan 2Samen, een traject dat het hele jaar heeft 

geduurd en nu, in augustus 2023, in de afrondende fase zit. Maar als 

vereniging werden we ook verrast door het overlijden van twee van onze 

leden. In oktober 2022 is Albert van Ark, na een kort ziekbed, overleden. 

Albert speelde de laatste jaren wat minder door fysieke klachten, maar 

was een van de recreanten die zo’n tien jaar geleden lid is geworden van 

Smash en die aan de basis stond van de nieuwe recreantengroep. 

Begin januari werden we opgeschikt door het bericht van het overlijden 

van Clemens van Heijningen. Een sportman op en top die op 59 jarige 

leeftijd veel te jong is overleden. Clemens stond altijd klaar voor iedereen 

en deed dus ook voor onze vereniging veel vrijwilligerswerk. Clemens was 

vanaf zijn jeugd lid van onze vereniging en heeft veel voor onze vereniging 

maar ook voor andere verenigingen en organisaties betekend. Het 

afscheid van Clemens was dan ook zeer indrukwekkend. 

De coronaperikelen hebben we gelukkig ver achter ons gelaten en dus is 

alles weer naar normaal. De competities zijn weer als vanouds gespeeld 

waarbij het opvalt dat steeds meer senioren alleen nog duo competitie 

spelen. 

Bij de NTTB zijn in het afgelopen jaar belangrijke wijzigingen doorgevoerd 

in de organisatiestructuur. Alle afdelingen zijn afgeschaft, mede doordat 

het steeds lastiger werd om vrijwilligers te vinden voor de functies van 

bestuurslid en commissieleden. Het landelijke bestuur wordt nu 

ondersteund door twee accountmanagers die fulltime in dienst zijn van de 
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NTTB. De verenigingen zijn ingedeeld in 24 kieskringen van zo’n 20 

verenigingen; Smash is ingedeeld in kieskring 9. De accountmanagers 

coördineren regiobijeenkomsten en onderhouden de contacten met de 

verenigingen. In maart heeft een delegatie van ons bestuur kennis 

gemaakt met Saskia Meijer, de accountmanager waar onze kieskring 

onder valt. Daarnaast is er een bondsraad waarin alle kieskringen op basis 

van omvang vertegenwoordigd zijn door middel van een bondsraadslid. 

Op dit moment heeft onze kieskring nog geen vertegenwoordiger in de 

bondsraad. De bondsraad heeft inspraak op het beleid dat wordt 

voorgesteld door het landelijke bestuur. 

Het Toptoernooi dat werd gehouden op zaterdag 17 juni mag natuurlijk in 

dit verslag niet ontbreken. Georganiseerd door Kelvin en Dick strijden 24 

topspelers om het prijzengeld dat onder andere door hoofdsponsor J. van 

den Ende beschikbaar is gesteld. Dick en Sander weten zich te plaatsen 

voor de kwart finales, maar verliezen in deze ronde hun wedstrijd. De 

finale gaat tussen de Belgische Sara Devos en Emanuel Martins Ferreira, 

een eredivisie-speler. Emanuel wint uiteindelijk na een spannende 

wedstrijd het Toptoernooi. Het was een groot succes, dus zijn er alweer 

plannen voor een volgende editie. 

Niet-bestuurlijke functie 

Wedstrijdsecretaris junioren: Vacature, tijdelijk ingevuld door Edwin Bol 

Wedstrijdsecretaris senioren: Kelvin Heemstra 

Commissies 

Jeugdcommissie:  Nico van Zwet, Edwin Bol en Bert Stap 

Bar/kantine:   Bert Stap en Ton Zuidgeest 

Clubblad en website:  Marco van Cooten 

Communicatie:  Marco van Cooten 

Onderhoud:   Leon Martin en Rien Verhoeve 

Kascontrole:   Dolf ter Horst en Cees v.d. Arend 

Bestuursbijeenkomsten 

Als bestuur zijn we vier keer bij elkaar geweest voor een vergadering. 

Daarnaast is er begin juli een bijeenkomst geweest met alle vrijwilligers 

die deel uitmaken van één van onze commissies om bij te praten en 
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vooruit te kijken. Naast de reguliere vergaderingen zijn er diverse 

bijeenkomsten geweest met de gemeente en 2Samen in het kader van de 

vergunningverlening voor de onderhuur aan 2Samen. Naast de reguliere 

onderwerpen zijn de volgende onderwerpen in de bestuursbijeenkomsten 

besproken. 

Bestuurssamenstelling 

Helaas is het ons het afgelopen jaar niet gelukt om een algemeen 

bestuurslid te vinden. Ook een activiteitencommissie hebben we helaas 

nog niet samen kunnen stellen en de functie van wedstrijdsecretaris 

junioren wordt nu tijdelijk ingevuld door Edwin. Dit is een zorgelijke 

ontwikkeling die we nog niet eerder hebben gehad binnen onze vereniging 

en waar we het komende jaar extra aandacht aan zullen besteden. 

Verhuur accommodatie 

De verhuur van de zaal aan Bianca inzake de fitness activiteiten gaat 

uiteindelijk niet door. Bianca organiseert alleen nog buitenactiviteiten. 

Afgesproken is dat de spiegelwand blijft hangen en dat Bianca voor 

incidentele evenementen de zaal kan huren of eventueel iemand anders 

aan kan dragen als huurder die de spiegelwand van haar kan overnemen. 

Aan het begin van het seizoen heeft zich een nieuwe huurder gemeld voor 

de donderdagavond: op deze avond worden 2 judolessen gegeven. 

Eind van het vorige seizoen werd duidelijk dat 2Samen belangstelling had 

een BSO (buitenschoolse opvang) in onze accommodatie te vestigen. De 

huidige locatie bij het Westerhonk werd gesloopt en ze waren op zoek 

naar een nieuwe locatie. Na de eerste positieve verkennende gesprekken 

werd besloten om een traject voor een vergunningsaanvraag op te starten 

(door 2Samen), een traject dat uiteindelijk in mei 2023 is afgerond. In de 

tussentijd heeft Smash toestemming gevraagd aan de gemeente om de 

accommodatie te mogen verhuren aan 2Samen. Aangezien hier sprake is 

van een commerciële partij, moet de gemeente hier expliciet toestemming 

voor geven. Ondanks de constructieve gesprekken met de 

vertegenwoordigers van de gemeente, kwam de juridische afdeling van 

de gemeente met een stevig document op basis waarvan het bestuur van 

mening was dat we als vereniging er op achteruit zouden gaan en onze 



Kontakten 319 – september 2023                                                                         16 

  

bestaande bruikleenovereenkomst min of meer werd vervangen door een 

nieuwe huurovereenkomst.  

Na het inwinnen van juridisch advies en diverse gesprekken met de 

gemeente, is door de gemeente de overeenkomst sterk aangepast en 

behoud Smash alle rechten zoals die tot nu toe hebben bestaan. De 

gemeente heeft nu toestemming verleend voor de verhuur voor een 

periode van drie jaar, inclusief een deel van het grasveld naar de ingang 

van de kantine. De gemeente heeft wel aangegeven dat door nieuwe 

wetgeving op termijn wel zal worden gekeken naar de inhoud van de 

bestaande bruikleenovereenkomst. Maar daar moet de gemeente eerst 

zelf nog aanvullende regelgeving voor opstellen. 

Groot onderhoud zaal 

Het afgelopen jaar is veel tijd gestoken in het voorbereiden van het 

dakonderhoud. Lekkages zijn verholpen met noodmaatregelen, maar het 

gehele dak moet vernieuwd worden. Hiertoe is vanuit de gemeente een 

constructeur ingeschakeld die heeft vastgesteld dat een groot deel van 

het dak niet stevig genoeg is voor een extra laag dakbedekking er 

overheen. Op dit moment wordt onderzocht of er nog andere 

mogelijkheden zijn of dat de bestaande dakbedekking moet worden 

verwijderd, hetgeen ook weer extra kosten met zich meebrengt. Het is 

wel de bedoeling om extra isolatie aan te brengen onder de dakbedekking. 

Ook de verwarmingsketel nadert zijn einde en zal in het najaar van 2023 

worden vervangen. 

Voor de zomervakantie is schade ontstaan door vernielingen op het dak. 

Er zijn sterke aanwijzingen dat een groep jeugd daarvoor verantwoordelijk 

is, maar de bewijslast daarvoor is moeilijk te verzamelen. De schade is 

inmiddels hersteld. 

In het pand is inmiddels door 2Samen een aantal aanpassingen gedaan 

ter voorbereiding op de huur. Zo zijn er brandmelders aangebracht, een 

voordeurbel en is de voorhal voorzien van ledverlichting. Tevens is het 

oude fietsenhok ontdaan van alle planten. Daar gaat een kleine opslag 

komen voor onder andere de elektrische bakfietsen die door de opvang 

worden gebruikt. In de keuken is een vaatwasser neergezet. 
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Ook is er veel werk gemaakt van het opruimen van het voorportaal en 

groot onderhoud aan alle deuren in onze accommodatie. Sommige deuren 

vielen bijna uit elkaar, het is mooi om te zien hoe ze er nu weer uitzien na 

de restauratie en een verfbeurt. 

Beleidsplan 

Het beleidsplan is regelmatig aan de orde geweest. Ieder bestuurslid is 

gekoppeld aan een of meerdere onderdelen van het beleidsplan en zorgt 

voor verdere uitwerking van het plan op de betreffende onderdelen. 

Leden 

Aan het begin van het seizoen 2022/2023 bedroeg het ledenaantal van 

Smash 66. In de loop van het seizoen konden we 9 nieuwe leden 

verwelkomen. Daar stond tegenover dat 16 leden hun lidmaatschap 

hebben opgezegd. Daarnaast hebben twee leden aangegeven te stoppen 

met actief tafeltennis, maar nog wel betrokken te blijven bij de vereniging 

als donateur. Aan het einde van het seizoen hebben we 57 actieve leden 

over, 54 senioren en 3 junioren. Het afgelopen jaar is het ledenaantal dus 

met 9 afgenomen, waarbij wordt opgemerkt dat aan het einde van het 

tafeltennisjaar drie nieuwe jeugdleden zich hebben aangemeld die vanaf 

het volgende seizoen lid worden van onze vereniging.  

In de genoemde totale aantallen leden zijn de drie donateurs en de vijf 

niet-actieve leden (3 ereleden en 2 leden van verdienste) niet meegeteld. 

Worden zij wel meegeteld, dan heeft Smash 65 leden. 

Overige activiteiten 

Het afgelopen jaar zijn er drie clubbladen uitgebracht. Daarnaast wordt er 

veel tijd besteed aan de verbetering en actueel houden van de website en 

staat er regelmatig een bericht van Smash in de krant. 

Traditiegetrouw worden er een aantal andere activiteiten naast het 

tafeltennissen georganiseerd, zoals bijvoorbeeld het kerst- en 

paasklaverjassen. De BBQ was weer aan de start van het tafeltennisjaar 

begin september waardoor we weer konden rekenen op lekker weer. 
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Vrijwilligers 

Namens het bestuur een dankwoord voor alle vrijwilligers van onze 

vereniging. Ook het afgelopen jaar is weer duidelijk dat een vereniging 

zonder vrijwilligers niet kan bestaan. Het organiseren van een 

Toptoernooi, de website en andere PR zaken, het onderhoud aan onze zaal 

of alle zaken op de achtergrond zoals het onder verhuren van onze 

accommodatie: alles bij elkaar maken de leden en de vrijwilligers de 

vereniging die we graag willen zijn. Als bestuur zijn we dan ook blij dat 

we op heel veel leden een beroep kunnen doen. Namens het bestuur een 

woord van dank aan alle vrijwilligers. 

September 2023, 

Edwin Bol, Secretaris 

Jaarverslag wedstrijdsecretaris 

senioren 
 

Voordat ik met mijn jaarverslag begin wil ik graag aangeven dat ik na dit 

seizoen stop met mijn functie. Ik hoop echt dat er iemand voor die tijd 

het stokje wilt overnemen, zodat deze persoon nog ingewerkt kan worden. 

In het voorjaar seizoen hebben we 10 teams ingeschreven. Helaas hebben 

we 1 team terug moeten trekken uit deze competitie. In dit seizoen is er 

niemand kampioen geworden en er zijn 2 teams gedegradeerd. 1 Team 

hiervan heeft toch zijn plek mogen behouden in de klasse die ze speelde. 

Afgelopen zomer is er ook een heel leuk toernooi geweest bij Smash. 

Hierbij waren spelers van het hoogste niveau aanwezig. Jan van den Ende 

was de hoofdsponsor van dit toernooi en heeft aangegeven dit volgend 

jaar weer te willen doen. 

Dit seizoen zijn we begonnen met 9 teams. 

Ik hoop echt dat er iemand opstaat om de functie op zich te nemen. 

Anders kunnen er geen teams ingeschreven worden. 

Kelvin Heemstra 
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Jaarverslag smash jeugd 2022/23 

Sterdiploma voor jeugdspelers 

Zaterdagmiddag 21 mei kwamen 8 jeugdleden van 

Smash naar de Rinus Nederpelzaal om hun 

tafeltennisvaardigheden te tonen. Zij waren de afgelopen tijd, door trainer 

Nico van Zwet, klaargestoomd voor het examen dat hoort bij het 

sterdiploma 1 en/of 2. 

 

Kindertafeltennisfeest bij Smash 

Nadat we twee jaar geen Kindertafeltennisfeest konden organiseren, 

waren we blij dat we dit jaar weer de uitnodigingen konden versturen naar 

de basisscholen uit Monster en Poeldijk. Het leverde voor deze 52e  editie 

van het Kindertafeltennisfeest 15 deelnemers op. Woensdag 4 januari om 

13.00 uur stonden alle kinderen uit de groepen 5 t/m 8 te trappelen om 

met het toernooi te gaan beginnen. Er waren 4 meiden aanwezig en de 

meeste deelnemers zaten in groep 5. 
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Samuel Verhoeve clubkampioen jeugd smash 

Zaterdagmiddag 4 februari kwamen 10 enthousiaste tafeltennissers van 

Smash samen in de Rinus Nederpelzaal in Monster. Zij gingen strijden om 

de titel clubkampioen junioren van Smash. Uiteindelijk kwam Samuel 

Verhoeve als winnaar uit de strijd.  
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Koningsspelen bij tafeltennisvereniging Smash 

Op de laatste dag voor de meivakantie, vrijdag 21 april, worden door veel 

basisscholen de Koningsspelen georganiseerd. Met Koningsdag wordt er 

door de scholen een themadag voor de kinderen samengesteld. En dat 

alles ter ere van de verjaardag van onze Koning; de kleur oranje speelde 

die dag dan ook een belangrijke rol! 

Dit jaar heeft Smash een bijdrage geleverd aan de Koningsspelen in 

Monster. De leerlingen uit groep 7 van De Blinkerd, De Zeester en de 

Willemsschool kwamen per klas in onze sportzaal op bezoek. Bij sommige 

klassen deed zelfs de leerkracht fanatiek mee met een potje ‘rond de 

tafel’! 

 

Zwemmen, karaoke en bourgondisch patat eten als 

afsluitingsuitje 

Op zaterdag 1 juli tussen 13.00 uur en 17.00 uur hebben 10 jeugdleden 

gezwommen, gezongen, gespeeld, gedronken en bourgondisch patat 

gegeten. Daarmee werd er zo een feestelijke seizoensafsluiter van 

gemaakt. 

Namens de jeugdcommissie, 

Nico van Zweth 
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Smash op internet 
 

Smash is op internet te vinden via 

ttvsmashmonster.nl, maar ook via de social 

media kanalen zoals X (twitter), facebook en 

instagram. In het kort wat cijfers over de 

website en social media. De cijfers betreffen de periode 1 september 2022 

tot en met 31 augustus 2023. 

In het afgelopen verenigingsjaar bezochten 1.637 gebruikers de website. 

Dit was bijna 19% meer dan een jaar eerder. Na de homepage werd het 

nieuwsoverzicht het meeste bezocht.  

 2022/2023 2021/2022  

Gebruikers 1.637 1.376 + 18,97 % 

Sessies 2.562 2.036 + 25,83 % 

Paginaweergaven 11.366 9.326 + 21,87 % 

Gem. sessieduur 00:01:55 00:02:05  

Aantal nieuwsberichten 18 18  

 

Best bezochte webpagina’s 

 

 

1. (1) Homepage 2.025  
2. (3) Nieuws 361  
3. (-) Bericht Clemens 308  

4. (4) Openingstijden 241  
5. (5) Contributie 229  
    
   

 
22/23 21/22 

Volgers 94 87 
Aantal berichten 20 26 

 

   

 
22/23 21/22 

Volgers 9 9 
Aantal berichten  5 8 

 

   

 
22/23 21/22 

Volgers 111 87 
Aantal berichten 4 3 

 

ttvsmashmonster.nl 

Tablet; 
2,62%

Mobile; 
45,12%Desktop; 

52,26%

Apparaatcategorie
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Top Toernooi tafeltennis eindigt met 

spannende finale in Monster 
 

Zaterdag 17 juni vond het Top Toernooi J. van den Ende plaats in 

de Rinus Nederpelzaal van tafeltennisvereniging Smash in 

Monster. Bij dit evenement streden 24 tafeltennistoppers om de 

felbegeerde titel. De toeschouwers konden op vier tafels tegelijk 

schitterende wedstrijden op topniveau zien. Het werd een 

enerverende dag in de warme zaal van Smash. Na een reeks 

uitdagende wedstrijden wist eredivisiespeler Emanuel Martins 

Ferreira uiteindelijk de eerste plaats te veroveren in een 

spannende finale tegen Sara Devos. 

Het toernooi ging om 11.00 uur van start met veel enthousiasme van de 

deelnemers. De 24 deelnemers werden verdeeld over vier poules. De 

nummers 1 tot en met 4 van elke poule gingen door naar de volgende 

fase van het toernooi.  

     
Kelvin Heemstra, John Kiele en Wim Gertenaarin actie. 

Dick en Sander sterk in poule 

Vanuit Smash wisten Dick Voois en Sander Kuyvenhoven zich te 

kwalificeren voor deze volgende fase. Dick eindigde als derde in zijn poule 

en wist indrukwekkende overwinningen te behalen op onder andere Joël 

Naborro van tafeltennisvereniging Tempo Team uit Amsterdam, die in de 

eerste divisie speelt, en Kelly van Zon, drievoudig paralympisch kampioen, 

die volgend seizoen voor Belcrum uit Breda in de tweede divisie (bij de 

heren) zal uitkomen. Ook Sander Kuyvenhoven eindigde als derde in zijn 
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poule en verdiende daarmee een plek in de achtste finales. Hij behaalde 

overwinningen op Gert van Tilborg van Avanti uit Hazerswoude-Dorp en 

Lennart Staals van Belcrum uit Breda.  

Uitgeschakeld in poulefase 

Helaas werden de overige spelers van Smash uitgeschakeld in de 

poulefase. John Kiele wist in de poule nog wel een overwinning te behaalde 

op Kelly van Zon. Wim Gertenaar schreef in zijn poule twee overwinningen 

op zijn naam tegen Steven Tang van Belcrum, die komend seizoen tweede 

divisie zal spelen en Mark Hankel van Kampenion uit Kampen, uitkomende 

in de eerste divisie. In diezelfde poule behaalde Yakub Yildizlar (Het 

Markiezaat uit Bergen op Zoom) eveneens twee overwinningen, maar 

omdat Yakub in een beslissende vijfde game met 9-11 van Wim won, ging 

Yakub door naar de achtste finales. Tot slot nog Kelvin Heemstra en Cos 

Nowé van Smash. Zij schreven elk één overwinning op hun naam. Zij 

wonnen respectievelijk van Gert van Tilborg (Avanti) en van Tobias van 

Geffen (Het Markiezaat). 

    
Sander Kuyvenhoven en Dick Voois in actie. 

Sander en Dick door naar kwartfinales 

Na de poulewedstrijden begon de knock-outfase met de achtste finales. 

Dick en Sander van Smash hadden zich weten te handhaven in de race. 

Dick moest het opnemen tegen Lennart Slaats en behaalde een 

overwinning. Eerder won Sander ook van Lennart in de poulefase. In de 

achtste finales ging Sander de strijd aan met de Belgische Sara Devos. 

Het was inmiddels hun zesde wedstrijd van de dag en de vermoeidheid 

begon zijn tol te eisen. Ondanks dapper verzet moest Sander uiteindelijk 

de overwinning aan Sara laten. 
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Dick en zeven andere spelers gingen door naar de kwartfinales. Dit keer 

stond Dick tegenover Peter van Iwaarden van Belcrum uit Breda, die 

uitkomt in de tweede divisie. Helaas kwam hier voor Dick een einde aan 

het toernooi, want Peter trok aan het langste eind. 

Halve finales 

Rond 19.00 uur waren er nog vier spelers over en begonnen de halve 

finales. Peter van Iwaarden nam het op tegen Sara Devos, terwijl de broer 

van Sara, Beau Devos, het opnam tegen Emanuel Martins Ferreira. Beau 

speelt bij tafeltennisvereniging Gullegem uit België. Emanuel speelt 

eredivisie bij SKF uit Veenendaal. Eerder speelde Emanuel bij 

Salamanders in Wateringen en heeft hij gespeeld in Duitsland. 

   
Beau Devos en Emanuel Martins Ferreira in actie. 

De finale werd geen Belgisch onderonsje, aangezien Beau het onderspit 

moest delven tegen Emanuel. In de andere halve finale was het wel Sara 

die de overwinning behaalde op Peter. Sara Devos speelt in de 

Nederlandse eredivisie (dames) bij Westa in Wessem. Daarnaast is ze 

actief in de Franse competitie. In de Vlaamse Tafeltennisliga staat zij bij 

de dames op een derde plaats in de ranglijst. 

Waardige strijd in finale 

Omstreeks 19.30 uur begon de spannende finale tussen Sara en Emanuel, 

die inmiddels aan hun negende wedstrijd van de dag begonnen. Het werd 

een waardige strijd, waarbij pas in de vijfde game de beslissing viel. 

Uiteindelijk kwam ere-divisiespeler Emanuel Martins Ferreira als winnaar 

uit de bus en werd hij gekroond tot de kampioen van het Top Toernooi J. 

van den Ende. 
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Finalisten Sara Devos en Emanuel Martins Ferreira in actie 

Met een succesvol verloop en een spectaculaire finale werd het Top 

Toernooi een evenement om niet te vergeten. De organisatoren kunnen 

trots terugkijken op een geslaagde editie van dit prestigieuze 

tafeltennistoernooi. 

 
Top 4, hoofdsponsor en organisatie in beeld.  

v.l.n.r. achter: Kelvin Heemstra (organisatie) en Jan van den Ende (sponsor). v.l.n.r. voor: Sara Devos 

(2), Emanuel Martins Ferreira (1) , Beau Devos (3), Peter van Iwaarden (4) en Dick Voois (organisatie). 
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Buitenschoolse opvang 

2Zeppelins uit de brand 
 

Buitenschoolse opvang 2Zeppelins van Kinderopvang 2Samen heeft weer 

een eigen plek bij tafeltennisvereniging Smash in Monster. Na een brand 

in 2021 bij Scouting Polanen was het een hele uitdaging om steeds weer 

een goed onderkomen te vinden. Dat is nu gelukt. 

 

Bij 2Zeppelins kunnen kinderen binnen en buiten heerlijk bewegen. “We 

hebben een grote sporthal en er ligt een ruim grasveld voor de deur. We 

maken ook met veel plezier gebruik van de tafeltennistafels”, vertelt Linda 

Charité van Kinderopvang 2Samen. 

[…] Ook voor verenigingen is het 

steeds moeilijker om de 

begroting rond te krijgen. Smash 

krijgt alleen incidentele subsidies 

en is dan ook blij met de 

verhuurinkomsten. En de 

kinderen van 2Zeppelins? Die 

voelen zich al helemaal thuis op 

hun eigen stekkie. Win-win! 
 

 
Lees het hele artikel in de Monsterse 

Courant van 30 augustus 2023. 
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Vacatures 

- Activiteitencommissie 

- Wedstrijdsecretaris jeugd 

- Algemeen bestuurslid 

 

Meer info: Edwin Bol | edwin.smash@telfort.nl 
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Indeling najaarscompetitie 2023 

 
Team 1 |  Landelijk 3e divisie - Poule G 

L
e
d
e
n
 

Dick Voois 

Ron Vollebregt 

Kelvin Heemstra 

Cos Nowé 

Wouter Schoeber 

Sander Kuyvenhoven 

In
d
e
li
n
g
 

DOV 1                       

Smash (M) 1                 

Alexandria '66 3            

TTV Ede 2                   

Rapidity 1                  

Victory '55 1   

Team 2 | 3e klasse - Poule C 

L
e
d
e
n
 

Roy Rombaut 

Bert Stap 

Thomas Kouwenhoven 

Theo van der Elst 

In
d
e
li
n
g
 

Alexandria '66 8            

DHC 6                       

Xerxes 2                    

SVN 2                    

Smash (M) 2             

NTTC 1       

Duo team 1 | Ere-klasse - Poule A 

L
e
d
e
n
 

Kelvin Heemstra 

John Kiele 

Ron Vollebregt 

Dick Voois 

In
d
e
li
n
g
 

VVV 1                               

Salamanders 1            

Smash (M) 1               

Twenty-one Up 1          

DOING 1                  

Scyedam 1   

Duo team 2 | 2e klasse - Poule H 

L
e
d
e
n
 

Sander Bakker 

Edwin Bol 

Laurens Sanders 

In
d
e
li
n
g
 

Trefpunt 1                           

De Boer Taverzo 3           

Kwiek 2                    

SETT 2                      

Overschie 1                 

Smash (M) 2                

Duo team 3 | 2e klasse - Poule C 

L
e
d
e
n
 

Juul Wensveen 

Ron Wensveen 

In
d
e
li
n
g
 

Smash (M) 3                         

TOV 1                       

Docos 1                    

DVC 1                      

Sorry 1                    

De Boer Taverzo 2         
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Duo team 4 | 4e klasse - Poule G 
L
e
d
e
n
 

Frans Meurs  

Trudy van Dijk  

Joop van Nierop  

Anton Hendriks  

In
d
e
li
n
g
 

TOG 1                               

NN Rotterdam 4             

Combat 4                    

Smash (M) 4                

DVC 2                      

VVV 7               

Duo team 5 | 4e klasse - Poule H 

L
e
d
e
n
 

Roy Rombaut 

Greet van der Kruk 

Jannes Drogt 

Alwin Vermaat 

Ferry Melein In
d
e
li
n
g
 

DOING 4                              

Pingwins 4                  

VVV 8                       

De Boer Taverzo 6      

Combat 3                  

Smash (M) 5       

Duo team 6 | 5e klasse - Poule J 

L
e
d
e
n
 

Kees Kouwenhoven 

Cees van der Arend 

Roland van Geest 
In

d
e
li
n
g
 

TZM 2                                

HTTV-070 7                  

Pijnacker 4                 

Salamanders 13           

VVV 11                      

Smash (M) 6 

Duo team 7 | 6e klasse - Poule F 

L
e
d
e
n
 

Ton Zuidgeest 

Jorinde van de Kruk 

Jos Kouwenhoven 

In
d
e
li
n
g
 

DVC 3                               

Pijnacker 8                 

SIOK 3                      

Smash (M) 7                 

Scyedam 8                  

DHC 4       

Tafeltennis, maar dan anders 
Padel pingpong 

 

 

Teqpong 
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  Contributie 

Het verenigingsjaar loopt van 1 augustus tot 31 juli en wordt automatisch met 
één jaar verlengd als het niet voor het eind van het verenigingsjaar is opgezegd. 
 
De gehele contributie dient vooraf voor het gehele verenigings-jaar betaald te 
worden. Tussentijdse opzegging van het lidmaatschap geeft geen recht op 
restitutie van een deel van de contributie.  
 
Voor de betaling wordt, na de algemene ledenvergadering een  betalingsverzoek 
verzonden. Opzegging van het lidmaatschap kan uitsluitend schriftelijk gebeuren 
bij het secretariaat van de vereniging. 
 

 Bond Club Totaal 

Senior 17 jaar en ouder * 
- Competitiespelend € 75,00 € 125,00 € 200,00 
- Niet competitiespelend € 20,00 € 125,00 € 145,00 
- Recreant € 20,00 € 125,00 € 145,00 
- Competitiespelend bij een  
  andere tt vereniging 

€ 20,00 € 105,00 € 125,00 

- Niet spelend/donateur € 0,00 € 50,00 € 50,00 

Jeugd t/m 16 jaar *    
- Competitiespelend € 56,00 € 109,00 € 165,00 
- Niet competitiespelend € 20,00 € 100,00 € 120,00 

*Leeftijd op 1 juli  
 
 Rekeningnummer:  

NL94 RABO 03 732 310 83  
t.n.v. t.t.v. Smash 

 

 

 Smash-shirt  
Tijdens competitiewedstrijden is het verplicht om in onze eigen clubkleuren te 
spelen. Clubshirt en broek zijn voor € 60,00 verkrijgbaar. Een extra shirt kost € 
45,00 en een extra broek kost € 15.00. 
 

 Gevonden voorwerpen 
Gevonden voorwerpen worden 3 maanden bewaard. Spullen zijn op te vragen 
bij Bert Stap (heyeratsea@gmail.com). Na 3 maanden gaat de kleding naar een 
goed doel. 
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Openingstijden Smash 
  
Jeugd 

Dinsdag 18.30 – 19.30 training groep 2 (trainer Nico) 
Zaterdag 10.30 – 11.30 training beginners 
   
   
Senioren 

Maandag vanaf 20.00 competitie/vrij spelen 
Dinsdag vanaf 20.00 recreanten 
Woensdag vanaf 20.15 vrij spelen / trainen / competitie 
Donderdag 09.00 – 11.30 recreanten 
Vrijdag vanaf 20.00 Competitie 
Zaterdag vanaf 18.00 competitie landelijk team 

 

 
De Rinus Nederpelzaal (Jan Steenstraat 2) wordt niet alleen gebruikt om te 
tafeltennissen. Ook anderen maken gebruik van onze zaal of kantine. Het is 
daarom van belang dat wij altijd onze kantine en zaal netjes achterlaten.  De 
tafels dienen ALTIJD opgeruimd te worden. 
 

Ándere gebruikers 
- Sportschool Kum Kam Yi Kon | Donderdag 18.45 – 21.00 uur 
- Kinderopvang 2Samen | Maandag, Dinsdag en Donderdag 14.30 – 18.00 uur 
(tijdens schoolvakanties hele dag)  
 

 

 
Rinus Nederpelzaal, Jan Steenstraat 2 in Monster | 23 januari 2021 

 



 

Reclameborden – Smash (Monster) 
 

Onderstaande bedrijven sponsoren t.t.v. SMASH door middel van een 

reclamebord in onze Rinus Nederpelzaal, Jan Steenstraat te Monster, 

waarvoor onze hartelijke dank.  

 

  
elvani.nl janssen-vanoosten.nl 

 
 

glascomtuinbouw.nl looijeagf.nl 

 

  

devriesverzekeringen.nl ttsport.nl 

  
 

bykrijn.nl koornneef.nl | zw-sports.nl 

 

 
 

 



 
 

  

   




